
Møteprotokoll  
 

  

Råd  Møtedato  Tidspunkt  

Tveit menighetsråd  21.10.2020 Kl.18.00  -19.00 

  

  

  Møtested:  Tveit Kirke 

Neste Menighetsrådsmøte: 18.11.2020 

  

Tilstede:  

 

 Medlemmer: Randi Torgersen, Frode Hanuren, Karen Margrete Hugaas Myrdal, Tor 

Arne Borlaug,  Marianne Bergsjø Gammelsæter, Erita Gangdal, Berit Garman, og 

Stein Arne Eilertsen 
 

 Meldte forfall:  

 
 

Administrasjonen:   

  

  

Andre fremmøtte; 

 Jolanta Ravnanger, organist 

 

Underskrifter:  

  

Sekretær: Stein Arne Eilertsen   ………………………………   

  

 Møteleder: Randi Torgersen       ……………………………….  

  

SAKSUTREDNING    Møte  

  Tveit menighetsråd    Sak nr. 33-

35/2020 

Saksbehandler

:  

      

  

 
Referatet fra oktober ble godkjent med en merknad. Det presiseres at 
formiddagstreff er et fysisk treff i selve kirkerommet. Neste treff er den 26 oktober. 
 
Åpning: Randi og Karen Margrethe 
 



Saker : 

Kort info om økonomien fra Karen Margrethe, som opplyser om at vi er godt i rute. 

 

33/2020  Familie og diakonalt arbeid: 

Middag for alle: 

Siden det fortsatt er så uavklart med hensyn til Covid 19, må vi avvente oppstart. 

Juleverkstad 6 desember: 

Dette er mulig å tilrettelegge for, ved å lage til på forhånd for hvert enkelt barn. Erita  

er satt på saken. 

Info om formiddagstreff: 

Igjen presiseres det at formiddagstreffet er fysisk oppe i kirkerommet. Neste treff er 

26. oktober med Egon Mikkelsen som foredragsholder. 

Lysutdeling på Ravnanger senter. 

Torsdag den 29 oktober mellom kl 15-19. De som ønsker å være med melder seg til 

Hildegunn eller Randi. Dette sees i sammenheng med ulike aktiviteter i 

sorgmåneden og at de påfølgende søndagen er allehelgensdag. 

 

34/2020 Gudstjenesteplan. 

Marianne sender ut en foreløpig plan for våren. 

 

35/2020  50 års konfirmantene. 

 Samlingen for 50-årskonfirmantene utsettes til høsten 2021, da med to årskull. 

Selvsagt med forbehold om at smittesituasjonen og dens restriksjoner. Det blir sendt 

ut brev med informasjon mm til alle det gjelder. 

 

Eventuelt: 

a) Ravnanger omsorgsbolig. 

Jolanta opplyser at Ravnanger omsorgsbolig er den eneste institusjonen på Askøy 

som ikke har kommet i gang med andakt-samlinger. Spørsmålet er om vi kan bistå, 

med en andakt i kirken, forbeholdt at det ordnes med skyss etc. Dette er vi positiv til. 

Jolanta tar dette videre med diakonmedarbeider Hildegunn. 



 

b) Julaften og korps: 

Jolanta tok opp problemstillingen med at det ikke er mulig å gjennomføre en 

tradisjonell gudstjeneste med alle korpsdeltakerne. Marianne informerte om at  

dette vil bli drøftet på neste stabsmøte, onsdag den 28 oktober. 

 

c) Ny prest: 

Marianne informerer at hun har blitt tilbudt et engasjement i Fana menighet, fra 1 

januar -21. Hun sier hun vil takke ja til dette og sier dermed opp sin stilling i Tveit 

Kirke. Det er på plass en vikar i hennes stilling fra januar av. Han heter Jørgen 

Skogestad Kleven. Stillingen vil bli lyst ut som en fast stilling så raskt som mulig. 

Jørgen vil bli invitert på neste MR møte den 18 november. 


